
 

Då akustiken inte var den bästa och vi delade lokal med ytterligare fyra personer som inte tillhörde 

oss bestämde jag att skriva ner några rader vad jag hade ämnat att informera om. 

Redovisning av hjälpprojekten och bifogar fil. Vi kan i år glädja oss speciellt åt ett helt makalöst bra år 

för Avesta för att vi varit så duktiga och skänkt så mycket. Tack vare både Intercity mötet och 

julauktionen har vi kunnat varit så generösa, men också att vi allesamman hjälpts åt så otroligt bra. 

Tittar man på och jämför klubbarnas storlek så leder vi lätt! 

IWC Hörby D 239 har sänt in förslag på nytt internationellt hjälpprojekt när tiden för Garissa går ut. 

Deras förslag är stöd till Dr Dennis Mukweges arbete vid Panzisjukhuset för våldsutsatta kvinnor. 

Röstning kommer ut senare. 

Rådsmötet i Skellefteå den 27 april blev lite annorlunda pga flygstrejk för SAS. Det blev bara två av 

nio som kom till mötet och man beslutade då att ha telefonmöte istället. Det som mest berörde oss 

var hur det gick för de två motioner vi hade lämnat in. Dels den som handlade om IT- och 

webansvarig där Annika Ahlqvist och Elisabeth von Friesendorf vill ha en person/roll per klubb att 

vända sig till istället för att hålla ordning på fler personer per klubb. Den motionen gick igenom och 

förenklar en hel del för informationsflödet. Sedan hade vi vår motion om att vi vill kunna sända in en 

ersättare för klubbdelegater när vi anmäler till distriktmötet. Rådet har sänt frågan vidare till 

internationella administrationen och de beslutar att Sverige får göra som de vill i den frågan. Mao så 

är nu vår förhoppning att det kommer ut till klubbarna att få rösta inför höstens rådsmöte. Vi kan 

bara hålla tummarna. 

Sist och inte minst vill jag nämna inkommande styrelsen för verksamhetsåret 2019/2020 som 

tillträder 1 juli 2019. 
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